
 
 

Verksamhetsberättelse JBCK 2022 
 

• Antal betalande medlemmar under året är 135 st (74 st 2021), det har ökat med 61 
stycken från året innan. Nytt rekord! 

• Tisdagscyklingar har anordnats i byn, ibland med klubbmedlemmar som idéella 
ledare. Detta fortsätter locka många cyklister. 

• Torsdagscykling för tjejer anordnades första gången under sensommaren 2021, vilket 
var uppskattat. Tyvärr fanns det inte något som kunde rodda med dessa under 
sommaren 2022, men det är något vi planerar att fortsätta med framöver. 

• Vi drog igång torsdagscykling för medlemmar i Järvsö Bergscykel Park. Detta 
genererade många nya medlemmar. Så kul att Lars och JBP ställer upp med dessa två 
extra timmar, så de ansvarar för att liften körs och har haft liftpersonal. Ett KM 
anordnades i JBP, med mycket folk och fina priser. Mycket uppskattat och något som 
cyklisterna vill köra igen. Under den senaste torsdagscyklingen i JBP hade vi även en 
fotograf på plats, Peter Nilsson, på plats i Barbro. Dessa bilder delade vi även till 
medlemmarna på vår Facebook. 

• MTB för kids har körts under året. En rolig aktivitet för barnen. Planen är att fortsätta 
utveckla detta. 

• Parkeringen intill pump track 1 (den betalande parkeringen) har under året dragit in 
20 708 kronor (26 808:- kronor under 2021), varav hälften går till Anders Pers och 
Silén. Vi har även sålt ett par årskort för parkeringen. 

• Cykla Järvsö sponsrar Järvsö Bergscykelklubb med sophanteringen i Skills Parken. 
• Vi har ansökt om att få köpa in en förvaringsbod att kunna ha klubbens verktyg, tält 

m. m. Detta i anslutning till Skills parken och lättåtkomligt då vi har träningar och 
evenemang. Detta gäller de bygdemedel vi fick gällande vattenfontänen. 

• JBP har erbjudit sig att stå för byggnationen av dirtområdet. Nu har dessutom tomten 
och fastigheten kring detta område ovan P2 köpts av JBP. Detta arbete tas upp igen 
till våren 2023. 

• Klubbens åkare har cyklat bra! Vi gör avtryck i cykelsverige! Topplaceringar av Tim 
Hedman inom enduro och downhill samt vinnare i SM i Downhill av Walle Thunsved, 
Walle körde även VM. Walle vann även en Europacup i Norge. Carl Blomkvist och 
Jonathan Sandberg har även varit iväg och tävlat och placerat sig bra. Stort grattis! 

• Vi har fått frågan om att anordna bl.a SM i år igen, vi tackade dock nej och planerar 
istället för något mer helhjärtat och genomarbetat till sommaren 2023. 

• Vid årets slut hade klubben 185 748 kronor på kontot men har betalat ut arrende och 
p-avgift och någon räkning, så nu, i mars 2023, är saldot 167 265 kronor. Vi har 
betalat avgiften till Svenska Cykelförbundet för i år, så det är klart. Vi har lagt om 
avskrivningen på pump tracken från 10 till 20 år. 
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